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Paamiuni-Qaqortumilu qaleralittassanik qaffaanissaq pillugu tusarniianeq 

Aalisarnermik Piniarnermillu Naalakkersuisoqarfiup Aqutsiveqarfimmi Paamiuni-Qaqortumilu qaleralittassanik 

qaffaanissaq pillugu nukingernartutut tusarniut nassiuppaat, tusarniaanermullu killiliunneqarluni augustusip 12-
at 2022.  

 
Sulisitsusut imatut oqaaseqaateqarput. 

 

Pisassiissutissanik qaffaanissamut qinnuteqaammi allaqqanngilaq qanoq annertutigisumik qaffaasoqarnissaa 
qinnuteqaataanersoq. Aqutsiveqarfimmi Paamiut-Qaqortumi pisassiineq siunnersuinermut sanilliullugu 

annertoorujussooreerpoq. Ukioq kingulleq pisassiineq siunnersuutaasuniit 278%-tinik qaffasinneruvoq, 
ukiormannalu 234%-tinik siunnersuinermiit qaffasinnerulluni. Tassa siunnersuinermut nalimmassaaneq 

piartuaartinneqarpoq uani. Aqutsiveqarfik nutaakanniuvoq, tassanilu pisassiisarneq siunnersuinermut 
naleqqussartussaalluni. Pisassiinermiit qaffasereertumiit, qaffaaqqinnissaq taamatut nalimmassaanissamik 

siunertaqarneq iluaqusinngilaa. Taannalu aamma uungaannannguaq isiginertut taaneqarsinnaalluni. Sulisitsisut 

taamaammat qinnuteqaat tapersersinnaanngilaat. 
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Høring af forhøjelse af kvote for hellefiskfiskeri Paamiut -Qaqortoq  

Departementet for Fiskeri og Fangst har den 5. august 2022 sendt hastehøring af ansøgning om forhøjelse af 
kvote for fiskeri efter hellefisk i Forvaltningsområde Paamiut – Qaqortoq, med høringsfrist til den 12. august 

2022. 

 
Grønlands Erhverv har følgende kommentar. 

 
Ansøgningen om kvoteforhøjelse indeholder ikke hvor meget kvoteforhøjelsen der søges om. Kvoten for 

Forvaltningsområde Paamiut – Qaqortoq ligger allerede meget højt i forhold til rådgivningen. Sidste år var 
kvoten 278% højere end rådgivningen, mens den for i år er 234% højere end rådgivningen. Det er tale om 

gradvis tilpasning af kvoten til rådgivningen. Afsættelse af kvote til den relativ nye Forvaltningsområde er nyt, 

derfor skal fiskeriet tilpasses iht. Rådgivningen. En kvoteforhøjelse, som i forvejen er meget højt kvote, vil ikke 
gavne målet om at tilpasse kvoten gradvist. Dette er endnu en kortsigtet løsning. Grønlands Erhverv kan derfor 

ikke støtte ansøgningen. 
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